



# *Skånes Brotningsförbund*

*Protokoll från styrelsemöte onsdagen den 4 april 2018 kl 17.30 hos Kjell Nilsson  
Blåvingevägen 14, Södra Sandby*

*Närvarande:*

*Ordinarie ledamöter:*

*Ordf. Daniel Tuvestam, Robert Jeppsson, Kjell Nilsson, Mats Nilsson och Renée Fors*

*Suppleanter: Ulf Hansson, Johan Otterström*

*Övriga mötesdeltagare: Lars Nilsson, Bo Petersson*

§1

Ordförande Daniel Tuvestam hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2

*Fastställande av dagordning:*

Dagordningen fastställdes för mötet.

§3

*Utse protokolljusterare:*

Att justera dagens protokoll utsågs Mats Nilsson

§4

*Föregående protokoll:*

Mötesprotokoll från föregående möte justerades. AU-protokoll justerades

§5

*Rapporter:*

Årsmötet med föregående förmöte är avklarat. Under förmötet diskuterades bland annat serieverksamheten, och en del idéer framkom som det tittas vidare på

Idrottsmuseet har haft årsmöte

§6

*Inkomna skrivelser:*

Limhamns serieförslag, vilket diskuterar antal viktklasser, för och nackdelar

Förslag på årsmötet om en introduktionsfilm för domare och tävlingssekreterare. Kjell har pratat med Samuel om att hinna ta upp detta under brottarforum

Blekinges idrottsförbunds nyhetsbrev

## §7

*Avsända skrivelser:*

Se punkt 6 angående samtal med Samuel

## § 8

*Ekonomiska kommittén:*

Kassören redogjorde för det ekonomiska läget. Mötet godkände rapporten.

SDF-stöd och regionalt specialidrottsstöd har kommit och utbetalas efter att vi skickat in årsmötesprotokoll.

IF Altona har lagt ner sin verksamhet, så deras medlemsavgift krediteras

## §9

*Rapporter från kommittéer:*

*Team Skåne Kommittén:*

Ordförande Robert Jeppsson, ledamot Lennie Rosen

Träningslägret i Klippan 24/3 hade 70 tjejer och 60 killar, gästtränare Henna Johansson och Anders Ekström

Vi åkte till Tallin Open med 7 tjejer och 7 killar. Rapport kommer. 5 medaljer till tjejerna och en sjätteplats till killarna

Dormaggen är tilltänt, men uttagning avvaktas tills Svenska tagit ut EM-ungdomslag

*Tävlingskommittén:*

Ordförande Lars Nilsson, ledamot Johan Otterström och Ulf Hansson

Lars har svarat Malmö tigers angående deras frågor kring serielag

Förslag skrivs och skickas ut till föreningarna inför seriemötet

Det kom upp förslag på årsmötet kring att separera senior/kvinnor från DM, och köra på eget tillfälle

Förslag på att bjuda in SvBf och kretsearna till diskussion kring nybörjartävling/träffar.

*Domar och tävlingssekreterare kommittén:*

Inget att rapportera

*Utbildningskommittén:*

Ordförande Renée Fors, ledamot Kjell Nilsson, Mats Nilsson

Inget att rapportera

*Sponsorkommittén:*

Ordförande Kjell Nilsson Ledamot Robert Jeppsson

Inget att rapportera

§10

Utmärkelser:  
Inga.

§11

Övriga frågor.  
Svenskas årsmöte.

Valberednings info angående Svenska Brottningsförbundet.

Planering av resa till konvent och Svenska Brottningsförbundets årsmöte 21-22 april.

Vi måste kunna ställa krav på förbundet om en tydlighet kring våra landslag. Det är luddigt kring uttagningar mm, vi efterlyser tydliga riktlinjer  
Vi undrar också hur vi ska få bukt med ledarbristen som råder i många föreningar  
Mats skriver en skrivelse som Daniel sedan skickar in, och hoppas detta kan tas upp på konventet

§12

Nästa möte kommer att hållas onsdagen den 2 maj 2018 kl 18.00 på kansliet på Malmö Arena, Hyllie stationstorg 2 i Malmö.

§13

Ordförande Daniel Tuvestam tackade de närvarande och avslutade dagens möte.

Malmö som ovan

Vid protokollet.....  
Renée Fors

Ordförande:.....  
Daniel Tuvestam

Justeras:.....  
Mats Nilsson